

# 北橙縣福恩靈糧堂 Living Grace Christian Church

成立 Started: 2009 年 1 月

地點 Location: Fullerton, CA

主任牧師 Senior Pastor:

劉欽文牧師 Rev. Kevin Liu

網址: [www.lgccoc.org](http://www.lgccoc.org)

## 簡要介紹:

鑑於北橙縣的屬靈需要，福恩靈糧堂於 2009 年 1 月成立，該堂主任牧師劉欽文牧師希望藉著「聖靈更新、小組教會、社區轉化、使命傳承」而建立榮耀的教會，多結果子，使人蒙福。經由查考聖經，在真誠敬拜與喜樂的氣氛中一起學習，一起成長，來更認識人生的價值、意義與目的，而使教會在基督裡健康成長。不但如此，他們也同時注重當地的傳福音與遠地的宣教。他們希望挖掘每個人的才幹與熱忱，以發展所長，跟隨基督，來服事教會，並且回饋社區，向著神的心意與命定邁進。願聖靈作工，使教會充滿了活力，得救的人數加增。也希望下一代，接續屬靈的傳承，並聯結多族裔一起來敬拜神，以打開更大的屬靈疆界與祝福。他們積極建立團隊，希望帶來醫治、宣道、造就、輔導與祝福。同時教會也積極

的在緬甸擴展福音事工，希望將神的愛和恩典帶給當地居民。他們的異象是希望這教會成為北橙縣華人的祝福，同時能夠將神的福音與祝福傳到地極。

### **Brief Introduction:**

In response to the spiritual needs of the North Orange County, Living Grace Christian Church was established in January 2009. Pastor Liu's vision is: Built a glorious church, be fruitful and blissful by "Holy Spirit Renewal, Cell Church, Community Transformation, Mission Heritage." They hope to lead people through the Bible study and through worship to experience God's love and joyfulness, and not only grow together but also explore more of the true value and purpose of life, and the whole church could grow healthily in Christ. Nevertheless, they also focus on the local evangelism and worldwide missions. The church endeavors to find out everyone's talent and passion so they can develop their talent to follow Jesus, serve the church and contribute to their community.

May Holy Spirit work mightily among them so the church will be full of life and vitality, and the number of saved people keep increasing. Pastor Liu and the church also hope that the next generation can

undertake the spiritual inheritance, connect to multi-ethnic groups to worship God together, and expand their spiritual boundaries. They hope to actively build a strong ministry team to bring healing, counseling and preaching to the North Orange county communities. At the same time, the church is also actively expanding its gospel ministry in Myanmar, hoping to bring God's love and grace to the local residents. Their vision is that this church will be a blessing to the Chinese in North Orange County, and it will be able to spread the gospel and blessings of God to the ends of the earth.

### 代禱事項：

1. 感謝神的帶領與祝福，在疫情中彰顯聖靈的工作，並感謝有崇國夫婦成為教會同工。求主賜下智慧與突破者的恩膏，興起教會的同工在愛中建造合一有力的團隊。
2. 請為教會在緬甸福音事工的牧者和傳道人的平安代禱。緬甸福恩中心：主任晏發卓牧師，臘戍傣族：余大衛牧師，木邦華語：李應茂傳道，瓦城緬語：丹翁傳道，納貢：張明正傳道。
3. 感謝神的保守，緬甸那貢的天音之家建築完成，目前仍需要水電，求主繼續供應。

4. 請為緬甸瓦城緬予天堂之家代禱，他們需要合適的聚會地點，求主供應所需的一切。
5. 請為佤族聖經學院代禱，求主保守他們3月的畢業典禮如期舉行，他們有10個畢業生，並有網路ZOOM轉播，求主祝福他們愛神、愛人、並勇敢的傳福音。佤族聖經學院現在有線上和現場教學，也求主繼續保守祝福他們。

### **Prayer Items:**

1. Praise the Lord for his guidance and blessings for demonstrating the work of the Holy Spirit during the epidemic, and thanks to Chongguo and his wife for becoming church co-workers. Pray for the anointing of wisdom and breakthroughs from the Lord to raise up the co-workers of the church to build a strong team of unity in love.
2. Please pray for the pastors of their Mission Outreach Center in Myanmar. May the Lord grant them peace and protect them and keep they safe and sound as they work among the minority people groups in Myanmar.
3. Thanks to God's protection, the construction of Tianyin House in Myanmar is completed, and

- water and electricity are still needed, pray to God to continue to supply the things they need.
4. Please pray for the House of Heaven in Wa, Myanmar, they need a suitable meeting place, and pray to the Lord to provide everything they need.
  5. Please pray for the Wa Bible College. May the Lord keep their March graduation ceremony as scheduled. They have 10 graduates and they will be broadcast on ZOOM. May the Lord bless them to love God, love others, and preach the gospel bravely. Wa Bible College now has online and on-site teaching, please also pray that the Lord will continue to protect and bless them.